
Zpráva o činnosti SDH za rok 2022
V této zprávě se pokusím shrnout co vše se nám podařilo udělat a co se opomnělo.

Na začátku ledna proběhl odvoz elektrodpadu , který se nestihl na konci roku odvést.
Dále naši mladí hasiči uskutečnili jejich první trénink na obecním sále v Kobeřicích. 8. ledna
se našemu bratrovi Jiřímu Bombíkovi povedlo zajistit dar v podobě PS8 od SDH Kobeřice u
Brna. Za což mu patří velké dík. Zároveň jsme je pozvali na naše závody jak dětí tak
veteránů, ale bohužel měli stejně nabytý program jako mi, tak bohužel z toho sešlo. Tak
snad se to povede v příštím roce. V půlce ledna jsme začali opravovat PS8 a zkusili její první
start, zároveň jsme dokoupili drobnosti potřebné pro její chod.

Na začátku února nás čekalo vyhlášení Okresní dětské ligy města Prostějova za rok
2021, kde bohužel z důvodu epidemiologických nařízení mohla jen část z nás.

Mladší žáci se umístili na 7. místě

Starší žáci byli na 5. a 13. místě

Dorost na 7. a 8. místě

V Březnu proběhlo kácení stromu na budoucí Májku, jenž byl darován bratrem
Jaroslavem Nejezchlebem, za což mu děkujem.

Začátkem dubna proběhly první přípravy na Májku a to konkrétně vrtání na budoucí
základ. Bratr Petr Vychodil půjčil motorový vrták do země , před hasičskou zbrojnicí jsem
vyvrtali výkop na Májku. 9. dubna proběhl sběr železa a elektrospotřebičů , po sběru se
ještě doladila díra na Májku ručním vrtákem od bratra Vojtěcha Obruču. 16. dubna naše
sestra hasička Eva s námi oslavila významné jubileum. Na konci dubna jsme odvezli
kontejner z obecního úřadu na nové místo, jenž nám poskytl Jaroslav Nejezchleb.

6. května se konalo tradiční stavění Májky, jenž hasiči obnovili po několika letech. Při
této příležitosti jsme dostali od rodičů Finkových kšiltovky pro naše mladé hasiče. A od
rodičů Látalových 4 ks závodních helem pro naše děti, 3 ks poliček na poháry do hasičky ,
které nám vyrobil otec od našeho dorostence Kolíska.

Všem moc děkujeme.

14.května proběhla okrsková soutěž v Dobrochově, které se zúčastnili naši muži a
ženy. Muži byli na 3.místě a Ženy na 1. místě. 21.května jsme se zúčastnili oslav svatého
Floriana ve Vřesovicích. Na konci května proběhlo slavnostní kácení Majky jak s velkou
účastí členů tak hostů. Akce se moc vydařila.



Na druhý den nás čekal první závod Okresní dětská liga města Prostějova a to
konkrétně závod v Otinovsi.

V průběhu několika měsíců jsme hlavně pokračovali v činnosti s mladými hasiči a to
účastní na závodech ODL a to:

4.června Plumlov, 11.června dopoledne jela část hasičů na závody do Soběsuk, kde
si odvezli krásné 2. místo , druhá část hasičů už chystali na hodové odpoledne , které jsme
pořádali tentýž den v Kobeřicích. Akce se opět zdařila.

V červnu byla také vybudována od obce základna na hřišti v Kobeřicích za což
děkujeme. 18.června se konal ODL závod v Doloplazích, kde naši hasiči vyhráli první místo a
zároveň si odvezli Putovní pohár. Večer jsme odjeli do Želče na závod můžu a žen, kde muži
v nové sestavě se umístili na 8. místě a naše ženy na krásném 3. místě. Na druhý den v
neděli naši mladí hasiči jeli opět do Želče, kde se mladší žáci umístili na druhém místě, starší
žáci ,,B,, na prvním a starší žáci ,,A,, na druhém místě, kde si odvezli další putovní pohár.
25.června se konal 9. ročník soutěže mladých hasičů Okresní dětské ligy města Prostějova u
nás na domácí trati v Kobeřicích, závodu se zúčastnilo celkem 54 družstev a nám se podařilo
vyhrát jeden pohár a to konkrétně v kategorii dorost 3. místo, dokonce padla první
dvanáctka. Soutěž se zdařila, jak v hojném počtu závodníků tak i diváků. Hned na druhý den
jsme pokračovali v objíždění závodům ODL a to Olšany u Prostějova, dále 2. července
Hrochov. 23.července jsme odvezli naše hasičské auto na ukázku do Prostějoviček k výročí
120 let, kde stálo vřadě spolu s dalšími veterány. Byla to také krásná akce.

20.srpna se konaly závody veteránů v Dolopazích, zde se umístili muži na 3. místě. V
ten stejný den naši muži a ženy jeli do Kelčic na Velkou Cenu Prostějovska, kde se umístili na
11. místě , zároveň si tam vyzkoušeli poprvé běžet na 3 béčka. Bohužel naše ženy skončili s
neplatným pokusem. 22.srpna SK kobra pořádala jejich tradiční běh na pomoc
hendikepovaným dětem, na což jsme se rozhodli přispět peněžním darem, kde přispěli jak
členové tak sbor. Jsme rádi , že jsme mohli pomoci těmto dvou dětem. 26.srpna v pátek se
konaly noční závody ODL ve Vícově, kde naší starší žáci jakožto i minulý rok vyhráli prvním
místo. 27.srpna, Brodek u Prostějova pořádal soutěž veteránů PS8, kde jsme se také
zůčastnili, mužům se nezadařilo a náš ženský tým jsme z důvodu nemoci a dovolených
neposkládali, což nás mrzelo. Na druhý den 28.srpna proběhl další závod ODL v Pěnčíně. 3.
září Bousín. 4.září závody v Bílovících, zde se starší žáci umístili na krásném prvním místě a
padla další dvanáctka.

10.září v Krasicích se jim podařil krásný útok s časem 12:44 a 12:58 a umístili se na
druhém místě, jenž jim přineslo mnoho bodů,kde se otevřela možnost zabojovat o 1 místo.
17.září jsme pořádali soutěž a to druhý ročník Memoriálu Františka Žvátory, soutěž
veteránů s PS8. Naši soutěž navštívil poslanec Ladislav Okleštěk . Akce se zdařila a na závěr



jsme mohli posedět s bratry hasiči s okolních vesnic. Na večer tohoto dne naši muži jeli do
Třešťiny u Mohelnice na Olomouckou noční ligu, kde byli mezi velkou konkurencí
špičkových týmů , kde jeli sbírat zkušenosti . Na start šli až kolem 1 hodiny ranní .Tady
bychom chtěli poděkovat bratru Tomovi Vozimu za domluvené auto na tento závod. 24.září
byl poslední závod Okresní dětské ligy v Kelčicích, kde se nám sice moc nedařilo, ale i tak
jsme slavili jako Vícemistři ODL Prostějova za rok 2022 . Odpoledne jsme jeli na závod
veteránů do Želče kde jsme poskládali muže i ženy, ale opět se nezadařilo.

Tady jsme se rozhodli, že se náš stroj musí opravit.

8.října se konalo vyhlášení okresní dětské ligy města Prostějova, mladší se umístili na
9. Místě, starší ,,A,, na krásném druhém místě, starší ,,B,, na 13. Místě a dorosti na 6. Místě.
Z vyhlášení jsme jeli rovnou na závody mladých hasičů do Brodku, kde naše družstva brali
několik vítězství. Mladší na 2.místě, starší ,,A,, na 2.místě, starší ,,B,, na 5. Místě a naši
dorosti brali 1. Místo s krásnými časy 13,27 a 12,88. 27.října jsme jeli na bowling s našimi
mladými hasiči, jakožto odměna za jejich ukázkovou činnost a reprezentaci našeho sboru.
28.října jsme se zúčastnili námětového cvičení v Dobrochově.

Dále bych chtěl poděkovat všem sponzorům a to obci Hradčany-Kobeřice ,Milanu
Ilgnerovi, Janu Nedělníkovi, Olomouckému kraji, rodině Látalových, rodině Finkových ,
panovi Kolískovi a všem rodičům, kteří nás podporují a fandí.

Na závěr této zprávy bych chtěl poděkovat všem členům, kteří se aktivně podílí na
úspěšném plnění úkolů ve sboru,všem členům kteří se podíleli jak na sběru tak i chystání
různých akcí, závodů účastí veteránů a veteránek, na tvorbě fotek , videi a tvorbě vebových
stránek.

Další poděkování patří i našim mladým hasičům za vzornou reprezentaci našeho sboru a
hlavně naším vedoucím mládeže Evče, Monče, Verče, Tomovi a našemu řidiči Jarovi. A
také velké díky patří našemu starostovi .


